

# Handbook 9.1 – VGM

1.如何在货物活页的界面单独提交VGM? ---P2

2.如何在补料的界面提交VGM? ---P7

3.如何查看VGM是否提交成功? ---P12



# > 如何提交VGM

## 第一种方法：在货物活页的界面单独提交VGM

只有订舱号的相关方才可以提交VGM.

(如: booked by, shipper, transport document receiver, first/additional notify party and price owner)

1. 登陆 [www.maersk.com](http://www.maersk.com) 后, 在菜单栏中找到 “管理”



平台主页

欢迎来到您的 Hub

Customise

提单或集装箱编号

货物追踪

### 仓储和配送

无论在地球的哪一个角落, 无论是什么样的仓储需求, 这里总有一款解决方案适合您。

联系我们

☑ 未完成任务

出口任务 7 天内到期

1

提交提单补料

1

提交VGM

查看未完成任务

📦 货运概览

未来 7 天的订单

8

即将离港

1

即将到港

查看所有货物

🔍 尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处

在地图上显示



搜索以查找船舶、container、港口、办事处或集装箱堆场的位置及详细信息。您也可按国家搜索来查看我们在当地的位置。

使用“在地图上显示”查看我们的所有位置。

配额

Captain Peter™

帮助支持

## 2. 在管理的下级菜单中点击 “货运概览 - 出口”

The screenshot displays the Maersk Hub user interface. At the top, the Maersk logo is on the left, and navigation links for '价格' (Price), '订舱' (Booking), '跟踪' (Tracking), '船期' (Schedule), '物流解决方案' (Logistics Solutions), and '管理' (Management) are in the center. On the right, there are links for 'ZH\_HANS', a search icon, a user profile icon, and a hamburger menu icon.

The main content area features a large banner titled '欢迎来到您的 Hub' (Welcome to your Hub) with a sub-header '仓储和配送' (Warehousing and Distribution). Below the banner is a '联系我们' (Contact Us) button. To the right of the banner is a 'Hub' dropdown menu. The menu items are: '货物概览-出口' (Cargo Overview - Export), '货物概览-进口' (Cargo Overview - Import), '所有进口货物' (All Import Cargo), 'MyCustoms' (with a 'New' badge), 'MyFinance', 'Captain Peter™', '付款人常用说明' (Payment Instructions), '申请安全文书' (Apply for Safety Documents), and '个案管理' (Case Management). The '货物概览-出口' item is circled in red, and a red '2.' is placed above it.

On the right side of the page, there is a search bar for '提单或集装箱编号' (Bill of Lading or Container Number) and a '货物追踪' (Cargo Tracking) button. Below this is a '货运概览' (Cargo Overview) section showing '未来 7 天的订单' (Orders for the next 7 days). It displays two cards: one for '8 即将离港' (8 Departing) and one for '1 即将到港' (1 Arriving). A '查看所有货物' (View All Cargo) button is at the bottom right.

At the bottom, there is a search bar with the text '尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处' (Try searching for ships, countries/regions, container yards, ports, or local offices). Below the search bar are icons for a ship, a container, an anchor, a document, and a building. A text box below the icons reads: '搜索以查找船舶、container、港口、办事处或集装箱堆场的位置及详细信息。您也可按国家搜索来查看我们在当地的位置。' (Search to find the location and details of ships, containers, ports, offices, or container yards. You can also search by country to view our local locations.)

On the far right, there is a '在地图上显示' (Show on map) button with a dropdown arrow. A tooltip below it says: '使用“在地图上显示”查看我们的所有位置。' (Use 'Show on map' to view all our locations.)

The left sidebar contains navigation links: '平台主页' (Platform Home), '出口概述' (Export Overview), '进口概述' (Import Overview), '任务' (Tasks), 'MyCustoms', 'MyFinance', '配额' (Quota), 'Captain Peter™', and '帮助支持' (Help & Support).

### 3. 然后就会进入 出口货物概览 的界面

在方框中录入你的订舱号并点击“搜索”

## 出口货物概览

全部 待办事项 Maersk待办事项 预计到港时间变更 出口报关

3.

订舱号码	从 (城市, 国家/地区)	到 (城市, 国家/地区)	船名	订舱方参考号	货物详情
21	Nansha New Port, 44, CN On May 10 出发地 Nansha New Port, 44, ...	Constanta, RO On Jun 11 目的地 Constanta, RO	MSC ELOANE 船旗: LR, 建立: 2016		Plastic, plastic articles, new in1x 40ft High Cube Dry
21	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Jebel Ali, AE On Jun 05 目的地 Jebel Ali, AE	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Glass, glassware in1x 40ft High Cube Dry
91	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Beira, MZ On Jun 15 目的地 Beira, MZ	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Motorized vehicles, cars, buses, tr... in1x 40ft High Cube Flat Rack

4. 接着就会进入该票订舱号 **货物活页** 的 **概览** 界面，  
点击 **集装箱** 再点击 **更新VGM**

The screenshot shows the Maersk web interface. At the top, there is a navigation bar with the Maersk logo, 'MAERSK', and various menu items like '价格', '订舱', '跟踪', '船期', '物流解决方案', and '管理'. On the right, there is a user profile 'ZH\_HANS' and search icons.

Below the navigation bar, there is a header section with the following information:

- 返回总预览
- 离泊 on 16 Jun 2022
- 即将到达 on 31 Jul 2022
- Glass, glassware
- 货物活页 21 [redacted]
- Dalian, 21, CN
- Tema, GH
- 1 x 40ft High Cube ...

Below the header, there is a tabbed interface with the following tabs:

- 概览
- 单证
- 4. 集装箱** (highlighted with a red circle)
- 费率
- 记录
- 附加服务

Below the tabs, there is a table showing container details:

	SU [redacted] 40ft High Cube Dry	空箱出场, 今天 at Unknown location, null	品名类别(Commodity): Glass, glassware	货物重量 28000 kg	VGM kg	体积 0 m <sup>3</sup>
--	-------------------------------------	------------------------------------	--------------------------------------	------------------	-----------	------------------------

On the right side of the container details, there is a button **5. 更新核实载货集装箱毛重(VGM)** (highlighted with a red circle) and a link **显示明细**.

At the bottom of the page, there is a footer: 检索货物活页 10 Jun 2022 10:23:34 (local time) 检索更新信息

## 5. 在此界面录入 **柜号**, **VGM数据** 以及选择 **VGM称重方式**, 再点击 **提交VGM**

更新核实载货集装箱毛重(VGM)

集装箱	货物重量	VGM (kg)	VGM称重方式
SU 40ft High Cube Dry	28000 kg		请...

Send a copy of the details to below email. You will not receive copy of email on removing email id

Li

请不要理会此处的 货物重量Cargo Weight  
此Cargo Weight是从订舱时带入的  
提单上显示的Cargo Weight 是以你提交SI中的信息为准

提交VGM (核实载货集装箱毛重)

此页面录入VGM不接受小数点, 只能录入整数  
VGM 必须是介于2000 KGS 至35000 KGS之间的数据

## 6. 最后点击 **提交VGM** 即可完成提交

更新核实载货集装箱毛重(VGM)

集装箱	货物重量	VGM (kg)	VGM称重方式
MSKU1234567 40ft High Cube Dry	11100 kg	6500	整体称重法

Send a copy of the details to below email. You will not receive copy of email on removing email id

关闭窗口 提交VGM (核实载货集装箱毛重)

# 如何在补料的界面提交VGM?

1. 登陆 [www.maersk.com](http://www.maersk.com) 后, 在菜单栏中找到 “管理”



- 平台主页
- 出口概述
- 进口概述
- 任务
- MyCustoms
- MyFinance
- 配额
- Captain Peter™
- 帮助支持

欢迎来到您的 Hub [Customise](#)

提单或集装箱编号 [货物追踪](#)

### 仓储和配送

无论在地球的哪一个角落, 无论是什么样的仓储需求, 这里总有一款解决方案适合您。

[联系我们](#)

#### 未完成任务

出口任务 7 天内到期

1	1
提交提单补料	提交VGM
<a href="#">查看未完成任务</a>	

#### 货运概览

未来 7 天的订单

8	1
即将离港	即将到港
<a href="#">查看所有货物</a>	

尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处

[在地图上显示](#)

搜索以直找船舶、container、港口、办事处或集装箱堆场的位置及详细信息。您也可按国家搜索来查看我们在当地的位置。

使用“在地图上显示”查看我们的所有位置。

## 2. 在管理的下级菜单中点击 “货运概览 – 出口”

The screenshot displays the Maersk Hub website interface. At the top, the Maersk logo is on the left, and navigation links for '价格' (Price), '订舱' (Booking), '跟踪' (Tracking), '船期' (Ship Schedule), '物流解决方案' (Logistics Solutions), and '管理' (Management) are in the center. On the right, there are links for 'ZHLHANS', a search icon, a user profile icon, and a hamburger menu icon.

The main content area features a '欢迎来到您的 Hub' (Welcome to your Hub) header. Below it is a large banner for '仓储和配送' (Warehousing and Distribution) with a sub-header '无论在地球的哪一个角落, 无论是什么样的仓储需求, 这里总有一款解决方案适合您。' (Wherever on Earth, whatever your warehousing needs, we have a solution for you.) and a '联系我们' (Contact Us) button.

The '管理' (Management) dropdown menu is open, showing options: 'Hub', '货物概览-出口' (Cargo Overview - Export), '货物概览-进口' (Cargo Overview - Import), '所有进口货物' (All Import Cargo), 'MyCustoms' (with a 'New' badge), 'MyFinance', 'Captain Peter™', '付款人常用说明' (Payment Instructions), '申请安全文书' (Apply for Safety Documents), and '个案管理' (Case Management). The '货物概览-出口' option is circled in red and labeled with a '2.'.

On the right side, there is a search bar for '提单或集装箱编号' (Bill of Lading or Container Number) and a '货物追踪' (Cargo Tracking) button. Below this is a '货运概览' (Cargo Overview) section for '未来 7 天的订单' (Orders for the next 7 days), showing '8 即将离港' (8 Departing) and '1 即将到港' (1 Arriving). A '查看所有货物' (View All Cargo) button is at the bottom right.

At the bottom, there is a search bar with the text '尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处' (Try searching for ships, countries/regions, container yards, ports or local offices). Below the search bar are icons for a ship, a container, an anchor, a document, and a location pin. A text box below the icons reads: '搜索以查找船舶、container、港口、办事处或集装箱堆场的位置及详细信息。您也可按国家搜索来查看我们在当地的位置。' (Search to find ships, containers, ports, offices or container yards and their details. You can also search by country to see our local locations.)

On the far right, there is a '在地图上显示' (Show on map) button with a dropdown arrow. A tooltip below it says: '使用“在地图上显示”查看我们的所有位置。' (Use 'Show on map' to view all our locations.)

The left sidebar contains navigation links: '平台主页' (Platform Home), '出口概述' (Export Overview), '进口概述' (Import Overview), '任务' (Tasks), 'MyCustoms', 'MyFinance', '配额' (Quota), 'Captain Peter™', and '帮助支持' (Help & Support).



### 3. 然后就会进入 **出口货物概览** 的界面

在方框中录入你的订舱号并点击“搜索”

## 出口货物概览

全部 待办事项 Maersk待办事项 预计到港时间变更 出口报关

3.

订舱号码	从 (城市, 国家/地区)	到 (城市, 国家/地区)	船名	订舱方参考号	货物详情
21	Nansha New Port, 44, CN On May 10 出发地 Nansha New Port, 44, ...	Constanta, RO On Jun 11 目的地 Constanta, RO	MSC ELOANE 船旗: LR, 建立: 2016		Plastic, plastic articles, new in1x 40ft High Cube Dry
21	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Jebel Ali, AE On Jun 05 目的地 Jebel Ali, AE	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Glass, glassware in1x 40ft High Cube Dry
91	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Beira, MZ On Jun 15 目的地 Beira, MZ	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Motorized vehicles, cars, buses, tr... in1x 40ft High Cube Flat Rack

## 4. 接着就会进入 货物活页 的 概览 的界面

在此界面点击 **提交提单补料** 的按钮即可进入补料的界面

The screenshot displays the Maersk shipping portal interface. At the top, the Maersk logo and navigation menu are visible. The main content area shows a booking overview for a shipment from Shanghai, China to Felixstowe, GB. The booking date is 01 Jun 2022. The departure date is 16 Jun 2022, and the arrival date is 17 Jul 2022. The cargo is described as Paper, paperboard, packing... in 6 x 20ft Dry containers. The transport time is 31 days. The interface includes tabs for Overview, Documents, Containers, Rates, Records, and Additional Services. A 'Submit VGM' button is highlighted in the 'Other actions' section. A notification at the bottom indicates that the user has not yet submitted a bill of lading supplement.

MAERSK 价格 订舱 跟踪 船期 物流解决方案 管理

ZH\_HANS

返回总预览

高泊 on 16 Jun 2022  
Shanghai, 31, CN

即将到达 on 17 Jul 2022  
Felixstowe, GB

Paper, paperboard, packing...  
6 x 20ft Dry

货物活页 21

概览 单证 集装箱 费率 记录 附加服务

始发地  
Shanghai  
上 16 Jun 2022, 11:00

起运港  
Shanghai, 31, CN  
离泊 16 Jun 2022, 11:00  
运输时间 31 天

卸货港  
Felixstowe, GB  
即将到达 17 Jul 2022, 07:00

目的地  
Felixstowe  
上 17 Jul 2022, 07:00

查看详细运输信息

所有所给的日期/时间都是预计的,可能在未被通知的情况下变更。

订舱号码 21

Booking Date 01 Jun 2022 19:29 (local time) by

合约号 税费

运费起算日 01 Jun 2022

Cargo loaded on board awaiting data...

Product Type Maersk Spot

运输模式 货主拖运(CY) - 货主拖运(CY)

Quote Reference 024729/20DRY;6;

Booking actions

复制订舱

修改订舱

取消订舱

Other actions

提交VGM (核实载货集装箱毛重)

提单发放

进口交货单

Your export tasks

11 Jun 2022 21:00 Shipping instruction

12 Jun 2022 07:00 Verified Gross Mass

12 Jun 2022 11:00 Container gate in

提单补料

4. 您尚未提交提单补料

提交提单补料

## 5. 在补料的 **货物信息** 的界面可以录入VGM数据和选择 **VGM称重方式**

通过补料提供的VGM 数据，在Review 的界面虽然可以预览到该信息，但是VGM 是不会显示在提单上的。

整体称重法：是指货物装箱后进行称重

累加称重法：是指货品逐一称重后与皮重相加

← 退出提单补料页面

订单(SO): 21

从 China  
16 Jun 2022

到 United Kingdom  
17 Jul 2022

单据 运输相关方 付款人 货物重量和VGM 审核

1/1 SU | 编辑 | 40 Dry High | Glass, glassware (货重上限29640kg)

集装箱货物详情

包装数量	货物重量	体积
1	28000.000 kg	m <sup>3</sup>

托运人封条	承运人封条	海关封条	检验检疫封条

VGM (选填)

货物重量	集装箱皮重	VGM	VGM method
28,000kg	3,860kg	9999. kg	Please select method

5. 在此处录入VGM

最多 5 位数加 3 个小数位

11

在补料界面录入VGM  
VGM称重方式就会是必填项

VGM method为必填项

## > 如何查看VGM是否提交成功

无论通过何种方式（网站/INTTRA/EDI）提交过VGM  
相关方都可在货物活页的集装箱的界面查看是否提交成功

### 1. 登陆 www.maersk.com 后，在菜单栏中找到“管理”

The screenshot shows the Maersk website dashboard. The top navigation bar includes the Maersk logo, a search bar, and a user profile icon. The 'Management' menu item is circled in red with a '1' above it. The main content area features a 'Welcome to your Hub' message, a 'Customise' button, and several widgets. The 'Storage and Distribution' widget includes a 'Contact Us' button. The 'Tasks' widget shows '1 Pending tasks' and '1 VGM submitted'. The 'Cargo Overview' widget shows '8 Departing' and '1 Arriving'. A search bar at the bottom allows for searching by ship, country, or port.

MAERSK 价格 订舱 ∨ 跟踪 船期 物流解决方案 **1** 管理 ∨ ZH\_HANS ∨ 🔍 👤 ☰

🔊 平台主页 欢迎来到您的 Hub [Customise](#) 提单或集装箱编号 [货物追踪](#)

📄 出口概述 仓储和配送 无论在地球的哪一个角落，无论是什么样的仓储需求，这里总有一款解决方案适合您。 [联系我们](#)

📄 进口概述 未完成任务 出口任务 7 天内到期 提交提单补料 提交 VGM 查看未完成任务

📄 任务 货运概览 未来 7 天的订单 即将离港 即将到港 查看所有货物

📄 MyCustoms

📄 MyFinance

📄 配额 尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处 在地图上显示 ∨

📄 Captain Peter™ 使用“在地图上显示”查看我们的所有位置。

📄 帮助支持 搜索以查找船舶、container、港口、办事处或集装箱堆场的位置及详细信息。您也可按国家搜索来查看我们在当地的位置。

## 2. 在管理的下级菜单中点击 “货运概览 - 出口”

The screenshot displays the Maersk Hub website interface. At the top left is the MAERSK logo. The navigation bar includes links for '价格' (Price), '订舱' (Booking), '跟踪' (Tracking), '船期' (Ship Schedule), '物流解决方案' (Logistics Solutions), and '管理' (Management). The '管理' dropdown menu is open, showing options like 'Hub', '货物概览-出口' (highlighted with a red circle and a '2.' annotation), '货物概览-进口', '所有进口货物', 'MyCustoms', 'MyFinance', 'Captain Peter™', '付款人常用说明', '申请安全文书', and '个案管理'. Below the navigation bar, the main content area features a '欢迎来到您的 Hub' (Welcome to your Hub) message and a '仓储和配送' (Warehousing and Distribution) section with a '联系我们' (Contact Us) button. On the right, there is a '提单或集装箱编号' (Bill of Lading or Container Number) search bar and a '货物追踪' (Cargo Tracking) button. Below this, a '货运概览' (Freight Overview) section shows '未来 7 天的订单' (Orders for the next 7 days) with two cards: one for '8 即将离港' (8 Departing) and one for '1 即将到港' (1 Arriving). At the bottom, there is a search bar for '尝试搜索船舶、国家/地区、集装箱堆场、港口或当地办事处' (Try searching for ships, countries/regions, container yards, ports, or local offices) and a '在地图上显示' (Show on map) button. A tooltip explains that the search is used to find ships, containers, ports, offices, or yards and their locations. The left sidebar contains navigation links for '平台主页' (Platform Home), '出口概述' (Export Overview), '进口概述' (Import Overview), '任务' (Tasks), 'MyCustoms', 'MyFinance', '配额' (Quota), 'Captain Peter™', and '帮助支持' (Help & Support).

### 3. 然后就会进入 **出口货物概览** 的界面

在方框中录入你的订舱号并点击“**搜索**”

## 出口货物概览

全部 待办事项 Maersk待办事项 预计到港时间变更 出口报关

3.

确认 已保存的筛选项 显示高级选项

订舱号码	从 (城市, 国家/地区)	到 (城市, 国家/地区)	船名	订舱方参考号	货物详情
21	Nansha New Port, 44, CN On May 10 出发地 Nansha New Port, 44, ...	Constanta, RO On Jun 11 目的地 Constanta, RO	MSC ELOANE 船旗: LR, 建立: 2016		Plastic, plastic articles, new in1x 40ft High Cube Dry
21	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Jebel Ali, AE On Jun 05 目的地 Jebel Ali, AE	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Glass, glassware in1x 40ft High Cube Dry
91	Qingdao, 37, CN On May 10 出发地 Qingdao, 37, CN	Beira, MZ On Jun 15 目的地 Beira, MZ	NORTHERN DIAMOND 船旗: LR, 建立: 2008		Motorized vehicles, cars, buses, tr... in1x 40ft High Cube Flat Rack

#### 4. 然后就会进入 货物活页 的 概览 界面，点击 “集装箱”

如果VGM 提交成功，可在此界面的VGM这里查看到您提交的数据。

提交VGM 后，务必在此界面点击 **检索更新信息**

点击后如果此处仍未更新VGM数据，请联系 Live Help 咨询原因。

MAERSK 价格 订舱 ∨ 跟踪 船期 物流解决方案 管理 ∨ ZH\_HANS ∨ 🔍 👤 ☰

← 返回总预览 离泊 on 16 Jun 2022 即将到达 on 31 Jul 2022 Glass, glassware  
货物活页 21 [redacted] Dalian, 21, CN Tema, GH 1 x 40ft High Cube ...

概览 单证 **4. 集装箱** 费率 记录 附加服务

更新核实载货集装箱毛重(VGM) 显示明细

	SU [redacted] 40ft High Cube Dry	空箱出场, 今天 at Unknown location, null	货物重量	VGM	体积
		品名类别(Commodity): Glass, glassware	28000 kg	kg	0 m <sup>3</sup>

检索货物活页 10 Jun 2022 10:23:34 (local time) **检索更新信息**

提交VGM后，需在此界面点击 “**检索更新信息**”

如果VGM成功导入系统，点击此处后VGM数据就会反应在网站上